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Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 3

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 1 FRN2008/64 
 
Fritidsnämndens årsbokslut 2009 
 
Beslut 
1. Fritidsnämnden godkänner årsbokslut 2009 och överlämnar det till 

Kommunstyrelsen. 
 

2. Fritidsnämnden föreslår Kommunstyrelsen att 674 tkr av fritidsnämndens överskott 
på 2,1 mkr överförs till år 2010 som gäller särskilt stöd till föreningar avseende 
idrottsanläggningar.  

 
Ärendet 
Fritidsnämnden redovisar, måluppfyllelse med nyckeltal, verksamhetsresultat och 
insatta resurser i redovisningssystemet Cockpit som redovisas till KS enligt 
tjänsteskrivelsens bilaga 1. Verksamhetsberättelse och ekonomisk uppföljning enligt 
tjänsteskrivelsens bilaga 2. Investeringsredovisning enligt tjänsteskrivelsens bilaga 3 
 
Insatta resurser 
Fritidsnämnden redovisar ett positivt resultat med 2,1 mkr. Överskottet beror på att  
3 mkr inte nyttjats för lokalkostnader till följd av ändrade tidplaner för byggnation av 
sporthallar. Dessa medel omfördelades med 0,8 mkr till projektmedel för särskilt 
investeringsstöd till föreningar, 1 mkr till kapitalkostnader och 1,2 mkr som överskott i 
bokslut.  
 
Eftersom det finns ett fortsatt behov av investeringsstöd till föreningar föreslår 
fritidsnämnden att 0,7 mkr av de 0,8 mkr för särskilt investeringsstöd som inte nyttjats 
överförs till år 2010. 
 
Tabell 1 
Verksamhet, tkr 
Kostnader (-) Intäkter (+) 

Utfall 2009 Budget 
2009 

Budgetavvi
kelse Intäkter Kostnader Netto 

Föreningsstöd -8 659 -8 659 -8 115 -544 
Idrottsanläggningar 8 405 -65 854 -57 449 -60 456 3 007 
Fritidsgårdar -21 356 -21 356 -21 357 1 
Nämnd och nämndstöd -1 929 -1929 -1 611 -318 
Myndighet & huvudmanna -3 126 -3126 -3 126 0 
Summa 8 405 -100 924 -92 519 -94 665 2 146 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2010-02-06 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Forts § 1 
 
 
Protokollsanteckning 
Bo Niveman (M) inkom med följande protokollsanteckning  
” Det är beklagligt att bokslutet för 2009 visar på stora avvikelser i genomförande-
processen avseende beslutade investeringar och önskar därför återkoppla ärendet till 
kommunens tjänstemän att arbeta fram realistiska tidsplaner som vi som 
förtroendevalda politiker kan kommunicera med invånarna i Nacka. ” 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 5

 Fritidsnämnden 
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§ 2 FRN 2010/8 
 
Betongcupen - nationell deltävling på Nacka skateboardpark 
 
Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att Nacka kommun tillsammans med Malmö stad, 

föreningen Bryggeriet från Malmö samt intresserade ungdomar från Nacka ska 
arrangera en deltävling av den nationella skateboardtävlingen Betongcupen på 
Nacka skateboardpark. 
 

2. Arrangemanget kommer samtidigt vara en del av invigningen av Nacka 
skateboardpark, där ungdomar från Nacka ska ges möjlighet till inflytande över 
planering och genomförande.  
 

3. Fritidsnämnden beslutar att avsätta 100 000 kronor för kostnader i samband med 
arrangemanget.  

 
Ärendet 
Nacka kommun har fått en förfrågan från Malmö stad och föreningen Bryggeriet om att 
tillsammans med dem arrangera en av deltävlingarna i den nationella 
skateboardtävlingen Betongcupen lördag 5 juni 2010. Arrangemanget skulle kunna vara 
en del av den planerade invigningen av Nacka skateboardpark. Genom att stödja 
genomförandet av en större skateboardtävling i Nacka får kommunen ta del av de 
erfarenheter Malmö stad och föreningen Bryggeriet har av skateboard och större 
arrangemang.  
 
Betongcupen kan också bli en angelägenhet för alla skateboardintresserade ungdomar i 
Nacka. Genomförandet av arrangemanget är ett sätt att ge möjligheter till 
ungdomsinflytande och delaktighet. Satsningen skulle samtidigt innebära att kommunen 
ytterligare uppmärksammar och lyfter fram en ny och starkt växande fritidsaktivitet som 
främst utövas spontant, för att på så sätt visa på en del av den bredd av utbud och 
anläggningar som kommunen arbetar för att få. Betongcupen kan även vara ett led i att 
locka nya besökare till kommunen.  
 
Betongcupen 2010 kommer att bestå av sex evenemang runt om i hela landet och 
förslaget är att Stockholmstävlingen förläggs till Nacka skateboardpark. Finalveckan 
kommer att äga rum dels på Actionpark Göteborg och dels på Stapelbäddsparken i 
Malmö. Finalveckan kommer att bli en internationell skateboardvecka där delar av 
världseliten kommer att delta.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-01-27 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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 Fritidsnämnden 
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§ 3 FRN 2010/7 
 
Information om eventuell flytt av Älta fritidsgård till Älta 
centrum  
 
Beslut 
Fritidsnämnden ställer sig positiva till förslaget att flytta Älta fritidsgård till nya lokaler 
i Älta centrum i anslutning till det nya kulturhuset, under förutsättning att det inte 
innebär nämnvärt högre kostnader.   
 
Ärendet  
Verksamheten på Älta fritidsgård anordnas, på uppdrag av Fritidsnämnden, av 
kommunens egen verksamhet Förskola, Fritid & Skola. För närvarande ansvarar 
anordnaren själv för att svara för lokaler för verksamheten. Nämnden svarar för 
finansiering, mål och uppdrag samt uppföljning av verksamheten. Lokalerna finansieras 
med den uppdragsersättning som verksamheten får av Fritidsnämnden.  
 
Anordnaren undersöker för närvarande möjligheterna att flytta verksamheten till nya 
lokaler i Älta centrum i anslutning till det nya Älta kulturhus som planeras att öppna i 
Älta centrum.  Det kan finnas fördelar med att förlägga fritidsgårdsverksamheten till 
Älta centrum, bland annat ökar tillgängligheten för besökarna och resurser kan 
samutnyttjas med det nya kulturhuset. Samtidigt har fritidsgården redan idag väl 
fungerande och renoverade lokaler som är anpassade för verksamheten.  
 
Fritidsnämnden anser att de ekonomiska förutsättningarna bör vara tydliga innan 
anordnaren beslutar sig för att byta lokal. För övrigt ställer sig enheten positiv till en 
flytt då den föreslagna lokalen är mera tillgänglig för ungdomar under kvällstid än den 
befintliga. Vid en flytt bör även förutsättningar för utomhusverksamhet i anslutning till 
de nya fritidsgårdslokalerna utredas.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-09 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 4 FRN 2010/1 
 
Förslag till struktur för att öka möjligheten för unga i 
Nacka att utöva ridning som fritidsaktivitet  
 
Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar information om förslag till struktur för att öka möjligheten 

för unga i Nacka att utöva ridning som fritidsaktivitet. 
 

2. Fritidsnämnden ger enheten Park & Fritid i uppdrag att utveckla formerna för att 
pröva en ridskolecheck. 
 

3. Fritidsnämnden ger direktören i uppdrag att utreda driftsformen för 
ridskoleanläggningen i Källtorp. 

 
Ärendet 
Kommunfullmäktige beslöt den 23 november 2009 § 195, att uppdra till fritidsnämnden 
att komma med förslag på utformning av en ridskolecheck eller något liknande i syfte 
att öka tillgängligheten för unga i Nacka att utöva ridning som fritidsaktivitet. 
 
Stadsledningskontorets bedömning 
Mål  
Fritidsnämndens uppgift är att främja och stödja fritidsaktiviteter för alla medborgare i 
Nacka med en klar tonvikt på barn och unga. Kommunen har f.n. inte någon uttalad 
policy för vare sig tävlingsverksamhet i sig eller särskilda satsningar på elitnivå. Målen 
för en kommande ridskola föreslås därför vara följande. 

- 1. Prioritering av åldrar främst 11-20 år, 11-25 år i andra hand  
- 2. Att anläggningen utformas för breddverksamhetens behov 
- 3. Att anläggningen utformas så att ridning blir tillgänglig för alla flickor och 

pojkar med funktionsnedsättning 
- 4. Flickors och pojkars möjligheter att skapa förståelse för djurs utveckling och 

andra sunda sociala aktiviteter på ridskoleanläggningen. 
- 5. Stödja tillkomsten av en god och sund klubbverksamhet/förening  
- 6. Stödja samverkan mellan olika ridskolor för utveckling av kvalitet och tjänster 

 
Ägandet och driften av ridanläggningen 
Den tidigare föreningsstödsnämnd har utrett de ekonomiska förutsättningarna som krävs 
för byggnation och drift av en ridhusanläggning. Bl a innebär kostnaden för att bygga 
en anläggning ca 1 miljon kronor per häst, därtill finns behov av en ansenlig positiv 
kassa för att operativt klara utgifter för inköp av djur, inredning, foder, anställa 
ridskolelärare mm samt att klara det ekonomiska flödet för verksamheten i övrigt fram 
till dess att inkomsterna för ridskoleverksamhet och ev andra inkomster kan balansera 
driftkostnaden och finansiering av kostnaden för insatt kapital.  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 8

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
Forts § 
 
Föreningsstödsnämndens tidigare utredning om behovet av initialt kraftfullt kommunalt 
stöd för att ridskoleanläggningen ska kunna byggas är oförändrad.  
 
Däremot finns det behov av att fortsätta utreda själva driftsformen för anläggningen i 
Källtorp. Dels eftersom det är viktigt att å ena sidan skapa god insyn i verksamheten, 
dels finns det behov av att skapa tillräckligt med kreativt friutrymme för en ev operatör. 
Den generella uppfattningen torde ändå vara att driften av ridskolan inte ska vara 
kommunal utan att det är lämpligt med en extern men behovet av insyn i hur 
verksamheten utförs är stort.  
 
Ridskolecheck 
En av de främsta skälen för att utveckla checksystem är att checken ger individen 
möjlighet att välja utifrån de erbjudanden som finns för en vara/tjänst givet att 
varan/tjänsten uppfyller de krav som ställs på leverantören. Omfattningen av en 
ridskolecheck för alla barn och ungdomar i Nacka är svår att bedöma i förväg. 
Stadsledningskontoret föreslår därför att myndighets- och huvudmannaenheten Park & 
Fritid får i uppdrag att utreda och föreslå hur en check skulle kunna prövas, att föreslå 
checknivå samt hur ackreditering av godkänd ridskola kan utformas. I uppdraget ingår 
även att IT-lösningar som stödjer individens användning av en ridskolecheck. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2010-02-10 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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§ 5 FRN 2010/6-817 
 
Taxa för kolloverksamhet 2010 
 
Beslut 
Fritidsnämnden föreslår Kommunfullmäktige att fastställa taxa för kollovistelse 2010 
enligt följande 
 
Kollotaxa per dygn för familjer med ett barn  

 Familjens sammanlagda 
månadsinkomst, 
före skatt 

2010 

Nivå 1 0 – 25 000 kr 75 kr 
Nivå 2 25 001-50 000 kr 150 kr 
Nivå 3 50 001 < 250 kr 

 
Syskonrabatt på ovanstående respektive avgift är 20% för barn nr 2, 30% för barn nr 3 
och 40% för barn 4.  
 
Ärendet  
Nacka kommun har idag ingen kolloverksamhet för barn och ungdomar i Nacka (utom 
för barn och ungdomar som omfattas av LSS). Det har under åren funnits efterfrågan på 
kolloverksamhet främst från familjer inflyttade från Stockholms Stad där det under 
många år erbjuds kolloverksamhet. 
 
Kommunfullmäktige har den 23 november 2009 i Mål och budget 2010 tagit beslut om 
att ge Fritidsnämnden i uppdrag att erbjuda barn/ungdom i åldern 10-14 år ca 40 
kolloplatser, förslagsvis på Barnens Ö och i samarbete med Stiftelsen Barnens Dag och 
kommuner med lång erfarenhet av kolloverksamhet. Fritidsnämnden fick i uppdrag att 
återkomma till kommunfullmäktige med förslag på taxa för kollovistelser. Nämnden har 
erhållit 250 000 kronor särskilt för detta ändamål. 
 
För att kunna erbjuda Nackabarn kollovistelse 2010 har kommunen tecknat ett avtal 
med Stiftelsen Barnens Dag med samma villkor som Stockholms Stad för 40 
kolloplatser under sommaren 2010. 
 
Kolloverksamhet för barn och ungdomar i Nacka  
Minst 40 barn/ungdomar mellan 10-14 år kommer sommaren 2010 att erbjudas kollo-
verksamhet på Stiftelsen Barnens Dags kollogårdar. Stiftelsen Barnens Dag som 
bildades 1980, äger och förvaltar Fiskeboda vid Hjälmaren och Barnens Ö på Väddö. På 
Fiskeboda och Barnens Ö bedriver stiftelsen kollo, skolresor, camping, restaurang samt 
uthyrning av stugor och gårdar. 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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Forts § 5 
 
Kollogårdar 
Verksamheter som erbjuds kollobarn från Nacka är: 
Granliden, 9-13, 10 dagar 
Strandhem, 9-13, 10 dagar 
Vretarna sport, 10-15, 12 dagar 
Solvik Expedition, 10-14, 12 dagar 
Lindängen, 9-12, 14 dagar 
Samtliga dessa gårdar ligger på Barnens Ö 
 
Stiftelsen Barnens Dags mål  
Kollovistelsen ska ge möjlighet för barnen att: 
- utveckla relationer med barn från olika miljöer  
- få miljöombyte och vistas i naturen samt att 
- delta i stimulerande aktiviteter, vara delaktiga i verksamhetsplanering och      
vardagsgöromål. 
 
Taxa 
Den föreslagna taxan för kolloverksamhet är inkomstprövad utifrån familjens 
sammanlagda månadsinkomst. Detta för att det ska bli möjligt för alla barn att få åka på 
kollo oberoende av familjens inkomst. För att minska administrationen runt antagningen 
föreslås tre kategorier. 
 
Kollotaxa per dygn för familjer med ett barn (rabatter för fler barn)  

 Familjens sammanlagda 
månadsinkomst, 
före skatt 

2010 

Nivå 1 0 – 25 000 kr 75 kr 
Nivå 2 25 001-50 000 kr 150 kr 
Nivå 3 50 001 < 250 kr 

 
Syskonrabatt på ovanstående respektive avgift är 20% för barn nr 2, 30% för barn nr 3 
och 40% för barn 4.  
 
Vid fördelning av platserna eftersträvas lika fördelning mellan ålder och kön. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-01-29 
 
 
- - - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 6 FRN 2009/88 
 
Slutredovisning Nacka skateboardpark  
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att godkänna slutredovisningen gällande investeringsobjekt 
Nacka skateboardpark  
 
Ärendet 
Då större investeringsprojekt är slutförda och även slutbesiktigade redovisas projektet 
för respektive ansvarig nämnd för godkännande.  
 

Fritidsnämnden beslöt 2007-09-02, FRN 2007/77, § 60, att i investeringsbudgeten för 
2008 avsätta 500 tkr för skateboardanläggning. Fritidsnämnden beslöt 2008-09-25, FRN 
2008/64, § 52 att i investeringsbudgeten för 2009 öka budgeten för skateboardparken 
med ytterligare 1,5 mkr. Kommunfullmäktige beslöt 2009-11-23, KFKS 2009/234,  
§ 195, i beslut om mål & budget 2010 – 2012 att öka budgeten för skateboardparken 
med ytterligare 1 mkr.  
 
Bakgrund  
Tidigare har det endast funnits ett fåtal skateboardanläggningar i betong utomhus. Då 
Nackas anläggning planerades gjordes studiebesök på bland annat Stapelbäddsparken i 
Malmö och Björns Trädgård i Stockholm. I samband med projektstart kontaktades även 
Sollentuna kommun där Nord Skateparks byggt en skateboardpark. Även deras då 
pågående byggnation av skateboardpark på Västra Kungsholmen, Stockholms stad, 
besöktes av företrädare för Nacka kommun.  
 

Utformningen av skateparken bedrevs i dialog med ungdomar i Nacka under dels 
förstudien, dels under designstadiet av skateboardanläggningen. Målet var att bygga en 
anläggning som fyller ungdomarnas behov och intresse under en längre tid.  
 

Budgetram 
Beslutad budgetram år 2008, 2009 och 2010 totalt: 3 000 000 kronor 
 

Slutbesiktning avslutad 
Skateboardanläggning 2009-11-03 
Belysning 2009-12-16 
 

Ekonomi – anmärkningar 
Markarbeten har utförts av kommunens egenregiproduktion, enheten Drift och 
underhåll Bygg & Väg. Markarbeten har utförts efter hand vartefter behov har uppstått. 
Omfattningen av dessa arbeten har på förhand varit svåra att bedöma och markarbetena 
har följaktligen inte varit möjliga att konkurrensutsätta på den öppna marknaden. 
Ersättningen på markarbetena har skett enligt löpande räkning. Detta har i sig försvårar 
prognosen för projektets totala kostnad.  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 12

 Fritidsnämnden 
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Forts § 6 
 

Avsikten var att skateboardparken skulle projekteras och byggas i två etapper eller fler. 
Under vårens och försommarens arbete med markarbetena blev det tydligt att 
etappindelning inte var lämplig. Kommande markarbeten skulle inte kunna utföras på 
ett effektivt sätt och vidare skulle en indelning i olika byggetapper avsevärt försämra 
anläggningens totala kvalitet.  
 
Erfarenheterna av vad det kostar att bygga skateboardanläggningar i betong var 
begränsade och även antalet jämförbara referensobjekt var begränsat. Därmed har det 
varit svårt att bedöma vad ett investeringsprojekt av detta slag skulle kunna innebära för 
kostnader.  
 

Driftkostnadsförändringar 
Investeringen medför en mindre årligt utgift för att bibehålla betongytskiktets 
åkegenskaper. 
 

Effekter av genomförandet av investeringen 
För närvarande byggs det skateboardparker i betong runt om i hela landet. Varje 
anläggning får en egen karaktär med en egen design och utformning, bland annat utifrån 
de geografiska förutsättningar som finns. Därför är varje skateboardpark unik. Nackas 
skateboardpark har redan fått uppmärksamhet utanför Nacka bland utövare av 
skateboard på nationell nivå och andra kommuner som planerar att bygga egna 
anläggningar besöker gärna Nacka. Att arbetsformen under designskedet har skett under 
inflytande av ungdomar torde i förlängningen ha en positiv inverkan på ungdomars 
tilltro till den offentliga verksamhetens mål och syften. 
 

Skateboardparken har väckt sådant intresse att en av sex deltävlingar i en stor nationell 
tävling planeras komma till Nacka i juni. Att arrangörerna väljer Nacka beror på den 
nya parken och arrangemanget som sådant kan sannolikt fortsätta sprida en positiv 
ungdomsbild av Nacka. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-01 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 13

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 7 FRN 2008/35-052 
 
Slutredovisning av investeringsobjekt Älta IP: renovering 
av cafeterian 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att godkänna slutredovisningen gällande investeringsobjekt 
Älta IP avseende renovering av cafeterian. 
 
Ärendet 
Då större investeringsprojekt är slutförda och även slutbesiktigade redovisas projektet 
för respektive ansvarig nämnd för godkännande. Beslutad investering för cafeteria på 
Älta idrottsplats i kommunfullmäktiges mål & budget 2008, § 360, 2007-11- 19, med 
anvisning om att medel ianspråktas 2009. Bakgrunden till renoveringen var att 
cafeterians ytskikt var uttjänta och såväl cafeterians enkla beredningskök behövde 
utökas och moderniseras, liksom förråd och toalett. Föreningen har deltagit med starkt 
engagemang och målet för arbetet har varit att säkerställa de funktioner som varit 
eftersatta under många år. Byggnationerna är nu slutbesiktigade och lokalerna har tagits 
i drift varför ärendet skall slutredovisas.  
 
Budgetram 
Beslutad budgetram år 2009: 1 000 000 kronor. Kontraktsumma: 1 070 000 kronor. 
Projektkostnad totala utfall 1 418 280 kronor. 
 
Huvudsaklig inriktning på investeringen 
Utöver lokalernas ytskikt behövdes även planlösningen förändras för att cafeterians 
skulle bli mer funktionell enligt föreningens önskemål. Även fönster har renoverats då 
fler var trasiga och i dåligt skick. El och ventilation har förnyats. Under senhösten 
gjordes enstaka kompletteringar så att trasiga hängrännor och stuprör förnyades liksom 
säkerhetsåtgärder för att binda ihop cafeterians byggnad med omklädningspaviljongens 
befintliga uteplatser (säkerhetshöjande trappsteg och räcken på paviljongens altan). 
Under arbetet med cafeterian tvingades man till omfattande asbestsanering. 
 
Slutbesiktning 
Slutbesiktning 2009-09-30. Pga ett flertal besiktningsanmärkningar har entreprenören 
fått lämna skriftligt intyg om att samtliga anmärkningar som entreprenören anses 
ansvarig för, har slutförts. Sådant intyg utfärdades av entreprenören 2009-11-04. 
 
Ekonomi – anmärkningar 
Den totala projektkostnaden som är avsevärt högre än budgeterad. Enstaka 
kompletteringar har varit nödvändiga men den största oväntade kostnadsposten som 
tillkom beror av saneringsarbetena i cafeterian.  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 14

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
Forts § 7 
 
Driftkostnadsförändringar 
Inga förändringar i driften har planerats och är ej heller föranledda av slutfört projekt.  
 
Effekter av genomförandet av investeringen 
En trivsammare och tillgängligare cafeteria som nu erbjuder besökarna fler faciliteter 
och möjligheter med dels en för besökarna funktionellare planlösning och modernare 
kök som ger besökarna möjlighet till bättre val av mellanmål, dels är den ljusa 
ombonade miljön mer välkomnande för besökarna på idrottsplatsen.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2010-01-29 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 15

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 8 FRN 2008/32 
 
Slutredovisning svensk-turkiskt ungdomspolitiskt 
samarbete 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  
 
Ärendet  
Nacka kommun har under drygt två år varit delaktiga i Ungdomsstyrelsens svensk-
turkiska samarbete kring ungdomspolitik.  
Fyra pilotkommuner utsågs i Sverige för att undersöka ungdomars villkor på det lokala 
planet. Från varje kommun har en politiker, en tjänsteman, en fritidsledare och två 
ungdomar deltagit i utbytet med partners från Turkiet. Sverige deltog i 
samarbetsprojektet med representanter från Kristinehamn, Nacka, Kiruna och 
Sundsvall. Även ett antal organisationer och projekt har varit knutna till samarbetet.  
 
Syftet med samarbetet var att öka kunskapen om ungas levnadsvillkor i respektive 
länder både nationellt och lokalt. Ett annat viktigt syfte var att visa på ungdomars 
potential och att öka ungas delaktighet i samhället. Med projektet har de deltagande 
parterna tillsammans fått tillfälle att utveckla metoder för sitt arbete med 
ungdomspolitiska frågor.  
 
Ungdomsstyrelsens projekt är en del av en större satsning som Sverige gör för att främja 
Turkiets demokratiseringsprocess och för att bidra till att Turkiet ska uppfylla kraven 
för medlemskap i EU.  
 
När ungdomsstyrelsen bjöd in kommuner och organisationer till att ingå i projektet var 
ett av flera syften att varje kommun skulle välja att delta utifrån en egennytta för 
kommunen. Den politiska nämnd som beslutat om Nackas deltagande och slutit avtalet 
med Ungdomsstyrelsen om deltagandet är Fritidsnämnden. Nacka har i detta projekt 
framför allt fokuserat på ungdomar och fritid, som även omfattat frågor om föreningsliv, 
engagemang, inflytande, demokrati och hälsa.  
 
I och med slutkonferensen 7 – 9 december 2009 avslutades Fritidsnämndens och Nacka 
kommuns åtagande gällande projektet Svensk - Turkiskt samarbete kring 
ungdomspolitik. Samtidigt som det framhölls att detta var en slutkonferens så betonades  
det även att konferensen gav möjligheter till en fortsättning av ett utbyte kring 
ungdomsfrågor och demokratifrågor.  
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-01-25 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 16

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 9 FRN 2010/13 
 
Medborgarförslag - behov av sociala aktiviteter i 
Fisksätra 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att överlämna medborgarförslaget om danspalats i Fisksätra till 
kommunens ansvariga projektledare för projektet Urban utveckling i Fisksätra samt 
stadsbyggnadsprojekt om Fisksätras framtid. Detta eftersom nämndens anser 
medborgarens förslag om behov av sociala aktiviteter kan utvecklas vidare inom 
ramarna för dessa projekt. 
 
Medborgarförslag från Eva Lindholm  
Eva Lindholm framför i ett medborgarförslag daterat 2009-10-16 att det behövs göras 
marknadsundersökningar om vilka kurser som hyresgäster i Fisksätra kan efterfråga i 
området. En sådan undersökning bör också vara kostnadsspecifik för att man ska kunna 
ta ställning till aktiviteterna. Till medborgarförslaget finns ett förslag bifogat som är 
ställt till Stena Fastigheter med olika synpunkter som främst innebär att Eva Lindholm 
förordar att det byggs ett danspalats i Fisksätra istället för ett Fisksätra Folkets Hus. Eva 
Lindholms hela förslag bifogas. 
 
Förslag till handläggning 
Eva Lindholms förslag om att utveckla sociala aktiviteter i Fisksätra bedöms kunna 
fångas upp i kommunens pågående satsningar om Fisksätras framtid. Kommunen 
bedriver dels projektet Urban utveckling i Fisksätra, dels utveckling av Fisksätras 
offentliga miljö. Förslaget har i sin helhet översänts till ansvariga projektledare på 
stadsledningskontoret, Malin Westerback resp ansvarig projektledare på Miljö & 
Stadsbyggnad, Ann-Christin Rudström. 
 
Fritidsnämndens ansvar är att stödja föreningslivet i Nacka så att medborgarna har 
möjlighet att välja en aktiv fritid. Nämndens stöd kan ske via kontantstöd 
(aktivitetsstöd, administrationsbidrag samt projektbidrag) vilket innebär att aktiva 
föreningar kan få kontantstöd förutsatt att föreningar uppfyller kommunens 
bestämmelser för kontantstöd. I Fisksätra centrum finns en föreningslokal som fått 
kommunalt bidrag för att anpassa lokalerna för bl.a. dansaktiviteter. Lokalens 
verksamheter drivs av Saltsjöbadens IF och nämnden uppmanar Eva Lindholm att ta 
kontakt med Saltsjöbadens IF för att gemensamt diskutera hur idéerna om 
dansaktiviteter skulle kunna utvecklas vidare.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2010-01-29 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 17

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 10 FRN 2009/78 
 
Ansökan om tillfällig ändrad hyreskostnad för 
gruppträning i friskvårdssyfte för FAR-patienter 
 
Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att företaget LH-Hälsoutvecklare får hyra plenisalen i 

Saltsjöbadens kommunalhus enligt gällande taxa, kategori 2. Hyresnedsättningen 
gäller retroaktivt från 11 januari 2010 t.o.m. 4 juni 2010 (ca 7 tim/vecka) och avser 
gruppträning där FAR-patienter mantalsskrivna i Nacka ges 50 % rabatt på 
deltagaravgiften.  
 

2. Fritidsnämnden beslutar att arrangören senast den 30 juni 2010 ska lämna skriftlig 
redovisning till kommun om hur försöksverksamheten utfallit (antal grupper, 
deltagare, FAR-patienter etc). 
 

3. Fritidsnämnden ger M&H enheten Park & Fritid i uppdrag att utreda förutsättningar 
för en check för FAR-patienter.  

 
Ärendet 
Friskvårdsföretaget LH-Hälsoutvecklare i Saltsjöbaden har ansökt om att under våren 
2010 få reducerad hyra för plenisalen i gamla Saltsjöbadens kommunalhus, ca 7 
tim/vecka. Avsikten är att starta allmän gruppträning-pilates för intresserade under 
vardagar (ca 5-7 grupper per vecka). Tanken är att FAR-patienter (Fysisk Aktivitet på 
Recept) ska kunna köpa träningskort för halva priset.  
 
Stödet syftar till att underlätta för FAR-patienter att delta i en anpassad och lämplig 
träningsform. Genom denna satsning ökas utbudet av lämpliga träningsformer/tillfällen 
för patienter som ordinerats motion via recept. Vid några tillfällen kommer det ges 
möjlighet att delta i en kostföreläsning (avgiftsfritt). Tanken är att det ska erbjudas 
öppna grupper minst 1 ggr/dag, måndag – fredag (totalt ca 7 tim/vecka). Föranmälan 
krävs.  
 
Yrkande 
Anders Selin (S) yrkade avslag på beslut till förslaget och tillägget. 
 
Åsa Löfvendahl (M) , Björn Sandström (M) yrkade bifall till förslaget. 
 
4. Lars Berglund (M) yrkade följande tillägg att Fritidsnämnden ger M&H enheten 

Park & Fritid i uppdrag att utreda förutsättningar för en check för FAR-patienter. 
Beslutet ska endast gälla FAR-patienter skrivna i Nacka kommun. 

 
Beslutsgång 
Med avslag på Anders Selins yrkande beslutade nämnden i enlighet med förslag till 
beslut med Lars Berglunds tilläggsyrkanden. 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 18

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
Forts § 10 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-09 
Bilaga Ansökan, 2009-11-12                                                           
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 19

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 11 FRN 2009/85 
 
Fördelning av särskilt stöd till föreningars investeringar i 
anläggningar och utrustning 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att av återstående medel i investeringsstöd inom idrott och 
fritid 2008 bevilja Fisksätra Scoutkår 45 000 kronor i bidrag för nyinköp och 
komplettering av kårens utrustning. Kåren ska senast den 1 oktober 2010 lämna 
redovisning på hur stödet använts. 
 
Ärendet 
Fisksätra Scoutkår har ansökt om 60 000 kr i bidrag för att kunna komplettera och 
förnya kårens lägerutrustning såsom tält, spis, fotogenlampor och presenningar. 
Scoutkåren har bedrivit verksamhet i över 35 år. När kåren var som störst fanns fler än 
100 medlemmar men numera har antalet halverats (40-50). Inom kåren finns en stark 
vilja att utöka både verksamhet och medlemstal. Förutom ledarfrågan är utrustningen ett 
stort bekymmer. Nuvarande uppsättning är inköpt under 70-talet, välanvänt och numer 
knappt funktionsduglig. Kåren måste komplettera och förnya sin utrustning för att 
kunna bedriva den ungdomsverksamhet som scouting innebär. Kåren har tyvärr inga 
möjligheter att på egen hand finansiera detta. Kårens medlemsintäkter och avgifter ger 
inte utrymme för stora inköp. 
 
Investeringsstöd inom idrott och fritid 2006-2008 
I mål och budget för perioden anvisades extra investeringsmedel avseende idrott. Syftet 
var att åstadkomma en utveckling av idrottsanläggningar och verksamhet i samarbete 
med föreningslivet i Nacka. Beslutet i mål och budget möjliggjorde att under perioden 
fördela ett årligt anläggningsstöd till föreningslivet om 2 miljoner kronor. Inriktningen 
vid tidigare fördelning har i huvudsak varit att stödja föreningar som i första hand inte 
använder kommunala idrottsanläggningar/lokaler. Föreningarna måste också svara för 
en betydande/avgörande del av investeringskostnaden. För år 2008 förbrukades inte 
anslaget fullt ut och därför kan nu en del av resterande medel disponeras under 2009-
2010 för avsett ändamål. 
 
Generellt sett har scoutverksamheten i Nacka minskat under åren och det är särskilt 
viktigt att scouting ges det utvecklingsstöd som kan möjliggöra att trenden vänds. Inte 
minst i Fisksätra där en ökad ungdomsverksamhet välkomnas. Scouting är ett värdefullt 
komplement till den breda idrottsverksamhet som idag dominerar fritidsutbudet. 
Fisksätra Scoutkår är en liten förening med en mycket viktig uppgift/roll.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-09 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 20

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 12 FRN 2009/86 
 
Ansökan om ekonomiskt stöd för att utveckla 
cheerleading som viktig ungdomssport i Nacka kommun 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja Nacka Gymnastik- och Cheerleadingförening 25 000 
kronor som stöd för ledarutveckling inom ramen för det utvecklingsarbete som sker 
inom cheerleading, där bl.a. resan till och tävlingen i USA utgör en viktig del av 
processen. 
 
Ärendet 
Föreningen Nacka Gymnastik- och Cheerleading ansöker om ekonomiskt stöd för att 
utveckla cheerleading som viktig ungdomsport i Nacka kommun. Twisters Cheer Elite 
är den sektion i föreningen som bedriver cheerleading, en idrott som innebär dans, 
akrobatik, hopp, hejaramsor, stunts, pyramider och mycket mer. Cheerleading är ett 
roligt och spännande inslag på matcher etc men det är också en egen tävlingsform. 
Föreningen har haft tävlingsverksamhet sedan 1998 och tävlar nu också internationellt. 
De har ca 130 aktiva, främst flickor, fördelade på 8 grupper. 
 
Den bästa gruppen (Senior A) kvalificerade sig, efter sin bronsplats på SM 2009, att 
delta i Cheerleading and Dance Worlds Championship i Orlando USA, april 2010. För 
laget och de 17 flickor som ingår blir det en fantastisk utmaning som ger både 
upplevelser och erfarenheter. Medverkan ger ringar på vattnet, entusiasmerar övriga och 
ger sporten publicitet som tävlingsidrott. I förlängningen stärker det bilden av 
cheerleading och underlättar nyrekrytering. Det finns ett positivt engagemang för att 
utveckla verksamheten samtidigt som stora förhoppningar väcks på den nya sporthallen 
i Sickla (blir speciellt anpassad för gymnastik och cheerleading).  
 
Redan nu finns många lediga platser i befintliga grupper och nya grupper kan startas 
fram t.o.m. september 2010. Sammantaget kan över 100 ungdomar varav 60 rena 
nybörjare erbjudas plats. Att utveckla Cheerleading som ungdomssport kräver 
engagerade och duktiga ledare - så därför har ledarrekrytering, kontinuerlig utbildning 
och stimulansåtgärder hög prioritet. Rekrytering av ledare/tränare sker främst internt 
genom stöd och utbildning av aktiva i de äldre grupperna.  
 
Cheerleading är en relativt ny företeelse i Nacka som kan behöva extra stöd för fortsatt 
etablering. Verksamheten vänder sig framförallt till flickor och är en social sport som 
omfattar fartfylld aktivitet, lagsamverkan och kamratskap.  
 
Yrkande 
Ingmar Sahlgren (C) yrkade att summan på stödet ökas till 30 000 kronor. 
 
Lars Berglund (M) yrkade bifall till förslag till beslut. 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 21

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
 
Forts § 12 
 
Beslutsgång 
Med avslag på Ingmar Sahlgrens yrkande beslutade nämnden i enlighet med förslag till 
beslut. 
  
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-09 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 22

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 13 FRN 2008/50 
 
Resultatredovisning av kultur- och 
fritidsvaneundersökningen i Nacka år 2009 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar redovisningen till protokollet.  
 
Ärendet 
Under våren 2009 genomfördes en kultur- och fritidsvaneundersökning bland ungdomar 
i Nacka kommun. Totalt har 1 461 ungdomar i skolår sju och nio deltagit i 
undersökningen som ger svar på vad ungdomar tycker om sin fritid, om sina möjligheter 
till inflytande och hur de upplever sin hälsa och trygghet. I denna skrivelse redovisas 
framför allt ungdomars syn och efterfrågan på verksamheter som omfattas av 
Fritidsnämndens ansvarsområde i Nacka, och deras syn på vilka möjligheter de har till 
inflytande. 
 
För att kunna planera för ett brett och varierat utbud av aktiviteter och möjligheter är det 
viktigt att veta vad ungdomar gör på sin fritid idag, om de är nöjda med sin fritid och 
vad de önskar att göra som de inte gör. Det är också intressant att se vad som hindrar 
dem från att göra det som de helst vill, eller varför de slutar med vissa aktiviteter. 
 
De flesta ungdomarna i Nacka (96 procent) är ganska eller mycket nöjda med sin fritid. 
Pojkarna är mer nöjda än flickorna och de äldre är mindre nöjda än de yngre.  
 
Det är ungefär lika många som vill ha fasta aktiviteter respektive spontana aktiviteter. 
Antalet ungdomar som föredrar aktiviteter som man inte behöver planera i förväg, det 
vill säga spontana aktiviteter har ökat tydligt sedan undersökningen 2004. Fler än i den 
förra undersökningen har också svarat att de framförallt ägnar sig åt spontana 
aktiviteter. 
 
Att umgås med kompisar, titta på film, lyssna på musik, surfa på Internet, att spela 
dator- eller Tv-spel samt att idrotta är de vanligaste fritidsaktiviteterna. Ungefär 60 % 
av ungdomarna i skolår sju och nio idrottar i föreningslivet. Ungefär 25 % av 
ungdomarna besöker fritidsgårdarna. Fotboll, styrketräning och löpning är de tre största 
idrotterna bland Nackas ungdomar.  Dessa idrotter låg också i topp i undersökningen 
2004.  
 
Ytterligare resultatet kring idrottsverksamhet, föreningsliv och fritidsgårdar kommer att 
redovisas för Fritidsnämnden vid dess sammanträde i februari 2010. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2009-11-23 
 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 23

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 24

 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 15 FRN 2010/16 
 
Fritidsnämndens investeringar – beslutsuppföljning 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 
kommunfullmäktige. 
 
Projekt Status 
Skateboard Invigning maj/juni 2010. 
Tattby islada Upphandling avbruten pga bygglov inte erhållits. Ny 

upphandling kan ske så snart bygglov beviljats. 
Reviderad bygglovsansökan finns som underlag för 
miljö och stadsbyggnadsnämndens ställningstagande 
2010-02-17. 

Sporthall västra Sicklaön Byggnadsarbetena återupptagna. Ny tidplan kommer.  
Nya ridskolan Nämnden beslöt om placering 2007-11-14. 

Strandskyddsdispens är klar, förhandsanmälan om 
bygglov har lämnats in och arrendeavtal är klart. KF 
beslut om tidigast byggstart 2010. 

Boulehall i Boo Fn bedöms klubben kunna vara kvar i nuvarande 
lokaler under 2010. 

Paviljongen Saltsjöbadens IP Avvaktar upphandling av Tattby islada. 
Omklädningsrum är i stort behov av renovering. 

Sporthall Älta Ändring av detaljplan är begärd men tänkt placering 
fungerar ej pga ledningsstråk. Två alternativ får 
studeras vidare. 1. Ombyggnad av befintlig hall. 2. 
Placering på ishallens parkering. Detta kräver särskild 
parkeringsstudie. 
Representanter från föreningen och enheten har gjort 
gemensamt besök i Alsike 2008. 
Hallkommittén önskar delta i den fortsatta processen. 
Projektledning: FAK. 

Myrsjö IP Projektet kommer att återupptas under våren 2010. 
Tidigare har projektstart skjutits upp pga omfattande 
vandalisering runt IP:n och skolan. 

Skuruhallen (via fastighetskontoret) Prel klart dec-jan 2011. 
Orminge (spontanyta) Omvandling av Brannhälls grusplan till konstgräsplan 

(i parkstråket  Centrala Parken, Orminge. Klar! 
Tollare bollhall Upphandling under våren 2010 (via 

fastighetskontoret). 
Stavsborgs bollplan Omvandling till konstgräs. Leveransavtal finns för 

avrop. Snön är fn ett hinder för att klargöra 
omfattningen av markarbetena. 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Forts § 15 
 
 
Utveckling av spontanyta vid Fisksätra 
sporthall 

Samtal med ungdomar och förening startade under 
hösten 2009 och projektet fortsätter så att man får 
fram olika förslag på aktivitetsytornas framtida 
utformning. 

Energi Planerat utbyte av belysningen i Björknäs ishall för 
att öka kvaliteten och samtidigt minska 
energianvändningen. 

 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2010-01-19 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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§ 16 FRN 2010/9 
 
Beslutsuppföljning över beslutade projektbidrag till 
föreningslivet 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Fritidsnämnden har genom nämndbeslut eller delegationsbeslut fattat beslut om 
kontantstöd, projektbidrag, till olika föreningars projekt. Beviljade projektbidrag 
redovisas i sammanställning nedan. Syftet med sammanställningen är att nämnden ska 
få kontinuerlig information om dessa ärenden. 
 
Beslut fattade av Fritidsnämnden genom nämndbeslut 
 
Förening Dnr Ändamål Belopp, 

kr 
Besluts
datum 

Redovisas  
skriftligt 
senast 
(datum) 

Redovisnin
g 
inkommen 
(datum) 
/övrigt 

Nacka 
Idrottsallians 

2008/71 Samordnings-
funktion för 
Idrottslyftet 2009 

200 000 4 dec. 
2008 

 2009-10-28 
(se ärende 
på 
dagordning 
2009-12-02) 

Sjöstadens 
Kanotklubb 

2008/70 Bidrag till 
kanotbryggor för ny 
kanotled 

35 000 4 dec. 
2008 

 Bryggorna 
finns på 
plats 
/avslutat 

Nacka 
Handikappidrott 

2007/54 Särskilt föreningsstöd 
2009  (enl. avtal) 

125 000 4 dec. 
2008 

2010-02-08 
 

 

Järla Orientering 
och Skidor 

2009/4 ”Hittaut.nu” – 
friskvårdsprojekt 

75 000 19 febr   

Skota Hem 2009/1 Verksamhetsbidrag 125 000 19 febr 2009-11-01 2009-11-02 
Anm.pärm 
2009-12-02 

Darra musik & 
dansförening 

2009/30 Sommarläger i 
Fisksätra 

18 000 4 maj 09-09-15 09-09- 

 

 
Beslut fattade genom Delegationsbeslut 
 

Förening Dnr Ändamål Belopp, 
kr 

Besluts
datum 

Redovisas 
skriftligt  
senast datum 

Redovisning 
inkommen 
(datum) 
/övrigt 

Fotbollsföreningar ----- Reducering avgift för 
konstgräsplaner 
vinterfotboll 

----- 5 mars   

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Forts § 16 
 
Skuru IK, simning 2009/16 Nacka 

Skolmästerskap och 
Bästa Fyran 

20 000 16 
mars 

  

Järla Orientering 
och Skidor 

2009/20 Kartbidrag 25 000 16 
mars 

  

OK Ravinen 2009/14 Kartbidrag 25 000 16 
mars 

  

Boo SK, 
konståkning 

----- Nolltaxa, 
 Boo Cupen  

----- 20 
mars 

  

Sthlms Dövas 
Ungdomsråd 

2009/19 Stöd till 
ungdomsklubb 

6 000 31 
mars 

  

Friskis & Svettis 
Nacka-Värmdö 

2009/35 Utbildning av ledare 
för juniorer 

15 000 10 aug   

Boo IF, Skidor o 
kajak 

2009/29 Kajakläger sommaren 
09 

10 000 12 aug 09-08-30 2009-10-29 
Anm.pärm 
2009-12-02 

Föreningen 
Sörmlandsleden 

2009/49 Verksamhets- och 
skötselbidrag 

9 000    

Fisksätra scoutkår 2009/22 Dagläger på höstlovet 15 000 10/9 10-01-30  
DHB Östra 2009/48 Fritid för 

hörselskadade  
6 000 26/8   

Briggen Broncos 2009/46 Fritid för unga inom 
autismspektrat 

12 000 3/9   

OK Ravinen 2009/58 Stöd  25-manna 75 000 6 okt  Ordf.beslut 
Boo SK, 
Konståkning 

2009/67 Nolltaxa, 
Boo Cupen 

----- 5 nov   

 
I de projekt där en skriftlig redovisning inte begärs finns det en kontinuerlig kontakt med 
föreningen.  
 
När beslut fattas om att föreningen ska lämna in en skriftlig redovisning ska den innehålla 
uppgifter om genomförda aktiviteter, insatser eller investeringar samt en redogörelse för hur 
projektbidraget använts fördelat på olika kostnadsslag.  
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Park & Fritids tjänsteskrivelse 2010-02-04 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 18 februari 2010 

 
§ 17  
 
Övriga frågor 
 
Arvode seminarium 12 februari 2010 
Nacka kommun har bjudit in förtroendevalda i nacka till ett seminarium den 12 februari 
angående Översiktplan 2011.  
Ordförande Lars Berglund förslår att de förtroendevalda som deltagit på seminariet får 
arvode.  
 
Beslut 
Nämnden beslutar att de som deltagit på seminariet får arvode. 
 
 
Älta idrottshall 
Bo Niveman (M) frågade hur nämnden kommer att behandla skrivelsen från Älta IF 
 
” Från beslut till genomförande 
Vi inom Älta IF känner att vi har ett bra samarbete med tjänstemän och politiker inom 
Nacka Kommun. När vi för några år sedan bildade hallkommittén så fördes en 
konstruktiv dialog och vi upplevde att vi fick gehör för vår situation. En kommundel 
med snart 11000 invånare som endast har en större gymnastiksal med, för seriespel, icke 
godkända mått. En kommundel som växer, utan att några idrottshallar byggts på snart 
40år. Beslut togs i fritidsnämnden att en idrottshall skulle byggas och pengar avsattes i 
budgeten som godkändes av kommunfullmäktige.  
Sedan händer ingenting. Vi ber våra medlemmar att ha tålamod och vi avvaktar. Åren 
går och det verkar som om man inom verksamheten Nacka Kommun resonerar som att 
vi bygger en idrottshall i taget. Nu har Skuru och Sickla blivit försenade och det innebär 
tydligen att övriga planerade sporthallbyggen får vänta. Borde man inte kunna driva en 
upphandling för Älta parallellt?  
Vi har fått veta att man planerar att bygga en hall utan läktare. Det innebär att den inte 
blir godkänd för spel i de högre serierna och våra lag får söka tider i Nacka Sporthall. 
Dessutom finns det ett stort värde för oss föräldrar att vara med våra små på matcher 
och ibland även på träning. Det finns mycket smidiga hallar med små läktare. Vi har 
bilder och exempel om vi kan få kontakt med den som är projektansvarig.  
Vi hoppas på ett fortsatt bra samarbete 
För Älta IF 
Ami Thunqvist, ordförande” 
 
Beslut 
Nämnden beslutar att direktör för Park, Idrott och Fritid besvarar brevet från Älta IF. 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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§ 18  
 
Inkomna handlingar samt delegationsbeslut 
Fritidsnämnden 
 
Beslut  
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Följande beslut har tagits på delegation 
 
Lars Berglund 
2010-01-20 Detaljplan för ny förbindelse mellan kvarnholmen och Nacka centrum 
FRN 2008/55 
 
2010-01-20 Detaljplaneprogram för Ältadalen (del av Älta 10:1 mfl) i Älta  
FRN 2010/3 
 
2010-01-20 Detaljplan för del av Kvarnholmen, etapp2 – Centrala kvarnområdet 
FRN 2009/31 
 
2010-01-20 Detaljplan för del av Tollare 1:16 mfl fastigheter delplan 2 Tollare strand 
FRN 2010/4 
 
Göran Helin 
2009-11-18 Start upp aktiviteter för barn och unga i Nacka med funktionsnedsättning, 
Korpen Nacka, FRN 2009/63 
 
Åsa Engwall 
2009-12-29 Upphandling av hoppsele, Ältahallen FRN2009/89 
 
2010-02-05 Reducering av ishallstaxan vecka 13 – 14 2010 för föreningar i Nacka, 
FRN 2010/10 
 
Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 
1 2009-12-07    Lennart Jonasson Stadsledningskontoret 

Ändrad indelning av M&H-enheter inom processen Teknik 
 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 18 
 
2 2009-11-10 Polismyndigheten i Stockholmslän 

Information för spridning till de politiska partierna i respektive kommun 
angående polismyndighetens handläggning av tillståndsansökningar inför 
kommande valrörelse 2010 
 

3 2009-12-18      MSN 
Beslut om tillsynsavgift för 2009 ang Sicklaön 40:12, Sickla IP- 
Markförorening 
 

4 Nattvandrarna  
Veckobrev 48, 49, 50,2 , 3 
Föreläsningar under året 
Polisrapporter - Händelser i Älta 30dec – 26 jan, 2 oktober – 7 december 
 

5 2010-01-18 Strålsäkerhetsmyndigheten 
Solarieverksamhet i kommunal regi 
 

6 Nyhetsbrev 20 jan Riksidrottsförbundet 
 

7 Vad vet du om din förenings historia 
 

8 2010-02-09 Föreningsrådet i Älta 
Aktuell diskussion i Älta, info möte 16 feb 2010 
 

Kurser och konferenser 
12 februari 
Seminarium – Översiktsplan 2011 – En hållbar framtid i Nacka 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
 
- - - - - - 
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